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ZAPISNIK  
SA 26. SJEDNICE VMO BANDEROVO 

 
održane dana 24. studenog (srijeda) s početkom u 17 sati u prostorijama MO Banderovo, Rudolfa 
Tomšića 15. 

 
Sjednici su bili nazočni: 

- Marta Siladjev, predsjednica VMO 
- Nadja Poropat, zamjenica predsjednice VMO 
- Auzilija Maligec, članica VMO 
- Anton Blažeković, član VMO 
- Velimir Horvat, član VMO 
- Đulijana Desanti, tajnica MO 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
-  

Usvajanje zapisnika sa 25. sjednice VMO Banderovo održane 27. listopada 2021. godine: 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen.  
 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Marta Siladjev i predložila slijedeći dnevni red kako slijedi: 
 

 
DNEVNI RED 

 

 

1. Usvajanje Programske aktivnosti Vijeća MO Banderovo za 2022. godinu 
2. Usvajanje Financijskog plana Vijeća MO Banderovo za 2022. godinu 
3. Komunalna problematika 
4. Razno 

 
 

 
AD – 1  
 
Programskom aktivnosti Vijeća MO Banderovo za 2022. godinu realizirat će se slijedeći programi: 
Kreativne radionice, Ekološka akcija, obilježavanje Dana MO, zdravstveni program – akcija mjerenja 
krvnog tlaka i šećera u krvi i predavanje, Doček Svetog Nikole uz predblagdansko druženje s 
građanima.   

 
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno primilo na znanje te jednoglasno usvojilo Program rada za 2022. 
godinu. 
 



AD – 2 
Temeljem usvojenog Programa rada Vijeća MO Banderovo za 2022. godinu osigurana su sredstva u 
iznosu od 23.550,00 kuna za realizaciju. 

 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje te jednoglasno usvojilo Financijski plan za 2022. 
godinu. 

 
AD – 3 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
 
AD – 3 – 1    
Na kraju Kraške ulice u prolazu prema Osječkoj ulici nalazi se nepoželjna vegetacija – graja, lovor 
višnjik i grane koprivića koji zaklanjaju svijetlost i sigurnost prolaza te je puno otpalog lišća i 
komunalnog otpada. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav. 

 
AD – 3 – 2   
Nakon završenih radova zbog polaganja visokonaponskih i optičkih kablova stepenice u Ulici dr Frane 
Kresnik kod kbr. 14/1 koje vode prema Ulici Stane Vončina i Potoku nisu se dobro sanirale. Ostale su 
rupe i tragovi te nije stavljena završna glazura – sloj na stepenicama.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav, Direkciji za komunalno redarstvo. 

 
AD – 3 – 3  
Obzirom da se najavljuju velike kiše potrebno je da se šahte za oborinske vode očiste na lokacijama 
gdje se najviše skuplja smeće, lišće i kamenje kao što je Ulica Rudolfa Tomšić i Braće Branchetta te 
Ogulinska ulica. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav. 

 
AD – 4 – RAZNO 
 
AD – 4 – 1  
Grad Rijeka objavio je Poziv za prijavu prijedloga projekata na “Riječki program lokalnog partnerstva” 
za 2022. godinu, kojim se pozivaju grupe građana, udruge i mjesne odbore da prijave svoje prijedloge 
manjih zahvata u komunalnoj infrastrukturi (uređenja parkova, dječjih igrališta, drvoreda, šetnica, 
neuređenih zelenih površina, uklanjanja manjih divljih deponija neopasnog komunalnog otpada i sl.) 
kao projekte u čijoj realizaciji će neposredno i skupno sudjelovati.  
Obzirom da Vijeće MO planira u 2022. godini sredstvima komunalnih prioriteta nabaviti i postaviti 
jednu fitness spravu u dječjem parku u Velebitskoj ulici i zato su osigurana sredstva u iznosu od 
16.000,00 kn, nedostaje još 16.000,00 kn za nabavu i postavu još jedne sprave. To je prilika da se 
Vijeće MO prijavi na projekt Riječkog programa lokalnog partnerstva i pokuša dobiti sredstva kojim bi 
se riješio problem postave još jedne sprave. Predsjednica Vijeća MO pripremit će potrebnu 
dokumentaciju, materijal i prijaviti projekt „Sport svima“ kao nositelj projekta, a u suradnji sa našim 
sugrađanima. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje te jednoglasno podržalo inicijativu. 
 
AD – 4 – 2  
U subotu, 04. prosinca u 9 sati u dvorištu Mjesnog odbora upriličit će se podjela prigodnih poklona za 



Svetog Nikolu  prijavljenoj predškolskoj djeci Banderova. Tajnica će pripremiti poklon pakete i uputiti 
poziv te okititi prostorije i dvorište uz pripomoć roditelja i volontera. Za invalide će se pripremiti slatki 
paket, a uručit će im se u četvrtak, 09. prosinca.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 

 

 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                                 Predsjednica Vijeća MO: 
  
 
                   Đulijana Desanti                                                                    Marta Siladjev 

 
 
Sjednica je završila u 18,20 sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 2  (dvije) stranice. 

 


